
Referat fra generalforsamling i KFUM og KFUK i Horsens 
Torsdag den 13. marts 2025 

 

1. Valg af dirigent: Søren Peter Buhl 

valg af referent: Berit Krogh Rasmussen 

Stemmetællere vil blive valgt hvis behovet opstår under mødet 

 

Dirigenten takker for tilliden, og konkluderer at generalforsamlingen er indkaldt på 

lovlig vis, i forhold til vedtægterne. 

 

2. Bestyrelsens beretning om aktiviteter i det forløbne år og foreningens nuværende 

situation.  

Formandens beretning (se bilag)   

 

Beretninger fra foreningens faste aktivitetstilbud og korte fortællinger fra underafdelinger 

og Y’mens klubber 

 

Erna Larsen fortalte om Impuls: (se bilag)   

Ruth Hedegaard fortalte om onsdagscafe: (se bilag)   

Lillan Clemmensen fortalte om fredagsfamilie: (se bilag)   

 

Beretninger fra Y’mens klubber  

Anne Mette Bach fortalte om Y’mens club Vitus Bering: (se bilag)   

Søren Peter Buhl fortalte om Y’mens club i Horsens: (se bilag)   

 

 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for år 2024 til godkendelse eller anden 

beslutning. Godkendelse af budget for 2025 vil blive behandlet under punkt 7. 

 

Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen. 

 

4. Drøftelse af foreningens Vision, mål og eller arbejdsplaner  

Foreningens mødested, er Jyllandsgade 1A klar til fremtiden som mødested for 

foreningens medlemmer og støttegrupper/medlemmer? 

 

Bent Rasmussen fremlagde at der har været en arbejdsgruppe i gang med at 

undersøge forskellige muligheder for omkring huset Jyllandsgade 1A. 

Undersøgelserne har været vidt omkring: (se bilag arbejdsdrøftelse) 

• En trappelift til 1. sal vil koste ca. 150.000 inkl. montering og de nødvendige 

byggeansøgninger.  

• Et formodentlig salg af foreningsbygningen vil give en mindre indtægt der 

formodentlig ikke vil ligge langt over ejendomsvurderingen. Årsagen er at 

foreningen matrikel er lille, med få parkeringspladser på egen grund og er 

forurenet. Foreningsbygningens stand er også kun omkring middel. 

• en lille renoverings-model med istandsættelse af underetagen klublokale tv. 

for trappen vi koste 50.000 kr. Dette uden at der arbejdes med et 

handicaptoilet. 



• En stor model med inddragelse af kontor og dør til det fri samt handicaptoilet 

er i først omgang udelukket, men vurderes at koste mindst 250.000 kr.  

• Det er også undersøgt hvilke lokaler kommunen kan tilbyde. Desværre kan 

det konkluderes at de ikke har attraktive lokaler som det vil være muligt at leje 

sig ind i. 

Efter arbejdsgruppens afsluttede arbejdet er der ganske kort før denne 

generalforsamling opstået en mulighed for at få en lejemulighed ind i lokaler på 

Gefionsgården ejet af KFUM`s sociale arbejde. Da der ikke har været den fornødne 

tid til at afklare fordele og ulemper for denne mulighed.  

 

Arbejdsdrøftelsen affødte følgende konklusioner: 

1. Bestyrelsen for KFUM og KFUK og repræsentanter fra Horsens Y’mens 

clubber skal hurtigst muligt besigtige Gefionsgården. Bent Ingeman 

Rasmussen vil formidle aftale med Gefionsgården. Herfra må bestyrelsen 

beslutte om der skal arbejdes videre med muligheden. Skal der arbejdes 

videre med Gefionsgården skal der nedsættes en ny bred arbejdsgruppe og 

ved kommende besigtigelser af de mulige lokaler skal dette tilbydes alle i 

foreningen, således at ethvert medlem inddrages mest muligt i beslutningen. 

Flytning og salg af foreningsbygningen vil kræve ekstraordinær 

generalforsamling.  

2. Hvis vi ikke skal flytte til Gefionsgården blev det vedtaget at den lille 

renoveringsmodel til 50.000 kr. kan iværksættes. Evt. forbedring af 

toiletforhold bør indgå hvis det vurderes forsvarligt økonomisk 

 

5. Behandling af indkomne forslag 

Der er ikke modtaget nogle forslag til behandling  

 

6. Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget. 

 

Bestyrelsen foreslår at kontingentet forbliver uændret, dette forslag blev godkendt af 

generalforsamlingen.  

 

Budgettet er godkendt af generalforsamlingen, med viden om at budgettet kan ændre 

sig hvis der skal foretages en renovering af lokalerne i underetagen på Jyllandsgade 

1A. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er Steen Thomsen og Erna Larsen, Erna Larsen ønskede ikke genvalg 

 

Steen blev genvalgt og derud over blev Lisbeth Kattenhøj valgt ind i bestyrelsen 

 

Der blev ikke valgt suppleanter. 

 

Erna Larsen takkes for sin store indsats i foreningsarbejdet, og bestyrelsen 

værdsætter at hun fortsat vil være en drivende kraft i flere af foreningens aktiviteter. 

 

8. Valg af 2 revisorer og en suppleant 



Asger Larsen og Søren Peter Buhl er valgt, der er ikke valgt nogen suppleant 

 

9. Kun lige år 

Forslag til landsmøde og valg af delegerede 

 

Dette punkt udgår da der ikke er landsmøde i år.  

 

10. Behandling af vedtægtsændringer 

 

Der er ingen forslag til vedtægtsændringer. 

 

11. Evt.  

Opfordringen til deltagelse på teenweekend 21.-23. marts 

Opfordring til at deltage i Wonderful Days til sommer uge 28 

 

 

 

  

 

 

 

 


